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Írásbeli kérdés

„Nem veszélyeztetik-e a további létszámleépítésekkel az árvízvédelmi készültséget, valamint az
amúgyis folyamatos késében lévő hatósági engedélyezési munkákat?" címmel a Házszabály 91 .§
alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani dr . Persányi Miklós Környezetvédelmi és Vízügyi
miniszter úrhoz.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az idén a Hernád folyó áradása kapcsán már tapasztalható volt a jól képzett vízügyi szervezet hiánya .
A vízügyi egységek nem tudták időben segíteni az önkormányzatokat . Ez felveti a kérdést, mi történne
egy nagyobb árvíz esetén, ha az ár- és belvízi védekezést már nem olyan mérnökök irányítják akik a
helyi viszonyokat, a védelmi művek műszaki állapotát tökéletesen ismerik . Mi lesz, ha a kormányzat
2005-ös tervei szerint nagyobb létszámleépítést kell végrehajtani .
Ismeretes, hogy a hatósági engedélyezés a környezetvédelmi tárcánál jelentős késében van, ezért
beruházások sokasága nem indulhat el .

Kérdésem, hogyan fogják az engedélyezési eljárásokat lefolytatni a 2005-ös csökkentett
létszámmal, ha azt már ma sem tudják időben elvégezni?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2004 . szeptember 16 .
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